GIDI/

Geneva International Dispute Resolution Institute



律所及争端解决机构 互联网系统建设全球论坛 暨第十八届SCLA全球在线论坛

IMPLICATIONS OF LEGAL TECH GLOBAL FORUM 18TH SCLA GLOBAL FORUM

> 论坛时间 2021年6月25日(周五) 13:00-15:30 (CEST) 北京时间19:00-21:30 瑞中法律协会 / 日内瓦国际调解中心

Date and time: 25th June 2021. 13:00-15:30 SCLA / GIDI

参与者将获得持续职业发展培训证书 A certificate will be issued for CPD requirements.

> 论坛语言:英文 Language: English

介绍 / PREFACE

法律职业正在经受着巨大的变革和挑战。这些挑战随着新冠疫情的问题而浮现。一方面,如何运用人工智能更好 地维护客户关系,维护客户关系,应对多元文化带来的挑战。此外,对于正在全球扩张的律所来说,正在面临数 据安全以及数据合规的挑战,其数据处理规范,如何处理其在全球客户的数据合规也日益引起广泛的注意。在全 球范围内,律所应当如何更好地提前规划弹性可扩展系统设计,能够预判未来的挑战。

The legal profession is undergoing significant changes and challenges. These challenges are surfacing with the issue of the new crown epidemic. On the one hand, there is the challenge of how to use artificial intelligence to better maintain client relationships, preserve client relations and deal with the challenges posed by multiculturalism. In addition, law firms that are expanding globally are facing the challenge of data security as well as data compliance, and their data handling norms and how to handle data compliance for their clients globally are also attracting increasingly widespread attention. How can law firms better plan ahead for resilient and scalable system designs that can anticipate future challenges in a global context?

此外,在持续发展进化的数字时代,法律与科技的融合成为显著的发展趋势,给法律的发展和进化开辟新天地。法律科技已经承担起在争端解决基质中的法律系统创新、正义理念重塑的使命,对在线纠纷解决,比如仲裁院的在线仲裁产生深刻影响,实现了国际纠纷的在线化、自动化与智能化的预防与解决。在争端解决机构中的实践又是如何?第十八届SCLA全球在线论坛—律所及争端解决机构的互联网系统建设全球论坛将于6月25日(周五)举行。

Furthermore, in the digital age, which continues to evolve, the convergence of law and technology has become a notable trend, opening up new horizons for the development and evolution of law. Legal technology has taken on the mission of innovating legal systems and reshaping the concept of justice in the matrix of dispute resolution, with a profound impact on online dispute resolution, such as online arbitration in arbitration courts, enabling online, automated and intelligent prevention and resolution of international disputes. What about the practice in dispute resolution institutions? The 18th SCLA Global Online Forum – Global Forum on Implication of Legal Tech will take place on Friday, 25 June.



扫码注册 SCAN to Register 链接/LINK OF Register: www.sclalaw.cn/sog18 13:00-13:05 CEST Time 19:00-19:05北京时间



Hermann Knott/日内瓦国际调解中心创始人 Hermann Knott/ Founder of Geneva International Dispute Resolution Institute Partner at Kunz Law Firm



张天泽/瑞中法律协会委员会成员 Tianze Zhang/Committee Member of SCLA

AI and Relationship Management 人工智能及关系管理

13:05-13:20 CEST Time 19:05-19:20北京时间



Norman Clark/Walker Clark LLC创始人 Founders of Walker Clark LLC

Law Firm Management in Practise 圆桌讨论:实践中的律所管理

13:20-14:00 CEST Time 19:20-20:00北京时间 Moderator : Hermann Knott / Co-Founder of Geneva International Dispute Resolution Institute

主持人: Hermann Knott/日内瓦国际调解中心共同创始人



Rob Millard , 剑桥策略集团主任 Director of Cambridge Strategy Group



Kowit Somwaiya / LawPlus律所创始人 Founder of LawPlus Ltd.



Pawel Sikora / 波兰KKG律所合伙人 Partner of KKG Poland

Panellists 圓桌嘉宾



江家喜/时代九和律师事务所创始合伙人 Eric Jiaxi Jiang / Founding Partner at Jurisino Law Firm



程芳/ 中伦律师事务所合伙人 Helen Cheng / Partner at Zhonglun Law Firm



曹光正 (Kevin Cao), 金杜律师事务所CIO Chief Information Officer at King & Wood Mallesons

Data Security in Practise from legal and industrial practise 数据安全的法律与产业思维

14:00-14:20 CEST Time 20:00-20:20北京时间



Joseph Lazzarotti / Berkeley Heights总裁 Principal in the Berkeley Heights

Data Security in Chinese Dispute Institutions 中国争端解决机构中的数据安全



陈建/中国仲裁法学研究会常务副秘书长 Jian Chen / Vice Secretary General, China Academy of Arbitration Law



Olga Tsiptse, 欧盟数据保护专家委员会希腊分会主席 Olga Tsiptse ,President of European Association of Data Protection Professionals (EADPP) Greece Branch

点评嘉宾

Practise in Institutional Management 机构管理的实践

14:20-15:10 CEST Time 20:20-21:10北京时间 Case Management in Guangzhou Arbitration Commission-Introduce of Global Platform 广州仲裁委员会的案例分析--全球平台的引进



冯钰仪 / 广州仲裁委员会 Yuyi Feng / Guangzhou Arbitration Commission

ICMC perspectives on appointment of mediators – Institutional of views —特许调解员协会对任命调解员的看法--观点的体制



Agada Elachi /特许调解员协会主席 President of Institute of Chartered Mediators and Conciliators

Case Management in Institutional Practise 机构实践中的案例分析



John Lowe/公司法律顾问协会(ACC)前主席 Former President of Association of Corporate Counsel Europe

"Amadeaus"- transfer pricing study- How AI helps Tax Law 企业间转让定价研究--人工智能如何帮助税法

15:10-15:25 中欧时间 21:10-21:25北京时间



John Chigbu/Chigbu Co.合伙人 Partner of Chigbu Co.